

《单词百科:representations是什么意思?representations怎么发音?representations的解释和用法》

英语单词representations是什么意思?representations怎么读?representations怎么发音?简答网为您整理了representations的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



representations怎么读

representations的读音:[repr ɪ zen'te ɪ ʃ nɪz]

representations的意思

1、n.陈述, 投诉, 抗议;表现(representation的名词复数);陈述;表现…的事物;有代理人;

representations的相关词组

1、Written Representation 书面表示;

- 2、proportional representation （选举上的）比例代表制;
- 3、coded representation 编码表示;

representations的双语例句

- 1、Elinor was then at liberty to think over the representations of her mother.

埃莉诺此时能自由地去思考她母亲的陈述了.

- 2、Code bytes-byte representations of the actual machine or MSIL instructions.

代码字节 — 实际计算机或MSIL指令的字节表示形式.

- 3、Such fraudulent representations are frequently in the form of advertisements or labels.

这样的欺诈性陈述经常是通过广告或标签的形式来表现的.

- 4、However, he gave way to her representations , and they entered the furmity booth forthwith.

然而他顺从了她的意思, 他们立刻走进卖粥的帐篷里.

- 5、These are the figural representations contained in ancient wall painting.

这些都是古代壁画中的人物画像.

- 6、Simply put, Mechanical-Age processes and representations tend to degrade user interactions in Information-Age products.

简而言之, 机械时代的过程和表现方式会有损信息时代产品的用户交互.

- 7、However, courts do not always take an agency's representations as to its intentions at face value.

无论如何, 法院并非总是把机关的陈述视为表面价值的意图.

- 8、We encounter a problem when we bring our familiar Mechanical-Age representations over to the computer.

当我们将一些熟悉的机械时代的表现方式用于计算机时,会遇到一些问题.

9、Standing wave representations such as these are called atomic orbitals.

这种驻波示意图叫做原子轨道.

10、Most representations of George Washington make him look very solemn.

乔治.华盛顿在大多数画像中显得很严肃.

11、These images are fairly accurate representations of what human DNA looks like.

这些图片相当准确地表现了人类DNA的样子.

12、In 3 D representations, the stereo projection is the best known.

在3D表示法中, 最著名的是立体投影.

13、The sales contract contains several representations by the vendor.

销售合同包含供应商的几段申述.

14、Master conventional representations and mark methods of thread part.

掌握螺纹规定画法和标注方法.

15、Our sacred representations are made of silver foil printed.

我们的神圣作出申述的银箔印制.

以上是简答网为您整理的representations怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于representations的用法、representations的释义、representations的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/representations>